
 

  
 

 

 

 
 
 
Referat fra hovedstyremøte tirsdag 22.10.2019 kl 1900  
 
Til stede: Bjarne Bekkeheien, Silje Askvik, Rune Haaland, Trond Knutsen, Kris Georgsen, 
Martin Oddsen, Jon Ingar Mæland, Jonas Edland, Helene Bjørnsen (referent) 

 
             
45/19 Godkjenning av innkalling og referat 

 Godkjent uten merknader 

46/19 Nytt fra administrasjon og marked  

 Markedsgruppa jobber med en større ny sponsor som har gitt positive 
signaler.   

 Oversikt over eksisterende sponsorer finnes på  www.nilmarked.no (ikke 
skiltsponsorer)  

 Fokus fremover, i tillegg til å få inn nye sponsorer, vil være å skape et 
godt B2B-nettverk. Faste sponsorsamlinger før eliteseriekamper har vært 
et positivt tiltak. I tillegg arrangeres Møtecup 14.11. der målet er at 
nettverket inngå avtaler om å bruke hverandres varer og tjenester.  
 

47/19 Økonomi 

 Gjennomgang av økonomirapporter 

 Svikt i sponsorinntekter preger regnskapstallene for året så langt ref sak 
46/19.  

 Medlemsinntekter lavere enn budsjettert. Noe av forklaringen på 
manglende medlemsinntekter er at treningsavgift håndball og ishockey 
kommer noe senere en budsjettert. Samtidig må gruppene, sammen med 
administrasjonen, ha større fokus på oppfølging av manglende 
innbetalinger av medlemskontingent og treningsavgift. Liste over ubetalte 
kontingenter og treningsavgift leveres sportslige ledere. 

 Totale driftskostnader noe lavere en budsjettert. 
 
 

48/19 Eventuelt 

 Pr 22.10 er det 47 påmeldte til Barneidrettssamling – foreløpig flest fra 
håndballgruppa. Sportslige ledere purrer på sine grupper.  

 Hockeygruppa arrangerer Kick-off i forbindelse med nyåpning av ishallen 
16.11 kl 1600-1900. Kort frist, men styret ønsker at det sendes ut 
invitasjon utover det som går internt i hockeygruppa. 

 Fellessamling for alle idrettslag i Hå på Holmavatn – melder på 2 stk i 
tillegg til daglig leder.  

 

http://www.nilmarked.no/

